



北京市海勤律师事务所
BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add: 北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层
Head Office: 15/F, Building A1, No. 10 yard, Chaoyang Park south road, Chaoyang District, Beijing (100026)
Tel: 010-81963666 / Fax: 010-67251388 / Web: www.highkinglawfirm.com.cn



姓名: 田园
职务: 律师
邮箱: tianyuan@highking.com.cn
电话: 010-81963666
传真: 010-67251388

Name: Yuan Tian
Position: Lawyer
Mailbox: tianyuan@highking.com.cn
Phone: 010-81963666
Fax: 010-67251388

教育背景

北京建筑大学法学学士。

Education

Bachelor of Law, Beijing University of Civil Engineering and Architecture.

专业经历

北京市海勤律师事务所执业律师，曾任职于北京市中伦文德律师事务所。

Professional Experience

Tian Yuan is a practicing attorney at Beijing Highking Law Firm and previously worked at Beijing Zhonglun Wende Law Firm.

执业领域及专长

田园律师曾服务于国家机关部委，为其提供行政复议、行政诉讼及专项法律服务。同时具有丰富的民商事诉讼及非诉法律事务服务经验，处理过包括民间借贷、劳动仲裁、各类合同纠纷案件等，就公司日常法律问题，提供口头或书面的咨询意见，起草、审查、修改合同、协议及其他法律文书。主要执业领域为民商事争议解决、企业法律顾问及合规风险审查、政府法律事务。

Practice Areas

Attorney Tian has served in ministries and commissions of state organs, providing them with administrative reconsideration, administrative litigation and special legal services. At the same time, she has rich experience in civil and commercial litigation and non-litigation legal services, including handling private lending, labor arbitration, various contract disputes, etc., providing oral or written advice on daily legal issues of the company, drafting, reviewing and amending contracts, agreements and other legal documents. Her main areas of practice are civil and commercial dispute resolution, corporate legal advisers and compliance risk review, and government legal affairs.

工作语言

中文 英文

Language Skills

Mandarin and English